
Шаип Камбери: Од нове Владе Косова очекујем да Прешевска долина буде питање у дијалогу Београда и Приштине
субота, 03 април 2021 20:41

Председник посланичке групе Уједињена долина-СДА у Скупштини Србији Шаип
Камбери изјавио је данас да од нове Владе Косова очекује да очекује да Прешевска
долина буде питање у наставку дијалога Београда и Пришине.

  

  

„Уз све параметре, евентуални споразум са Србијом значи нормализацију односа са овом
земљом. И не може бити нормализације односа са државом која крши, дискриминише и
заправо расељава мањину ваше државе“, изјавио је Камбери за КосоваПрес, а пренео
РТК2.

  

Он је рекао да је претходна Влада Косова нешто почела, доношењем одлуке да отвори
канцеларију за Прешевску долину, али да од нове Владе очекује нешто конкретније.

  

„Државни пројекат, јер сада имамо партијске пројекте са Косова за Прешевску долину.
Државни пројекат о томе како треба помоћи Прешевској долини“, рекао је Камбери.
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(Фонет)
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